
   
Artikel 43 Vraag: Geluidsoverlast USAG  
 
Aan het college van burgemeester en wethouders van Brunssum 
Postbus 250 
6440 AG BRUNSSUM 
 
Brunssum, 30 mei 2025 
 
Betreft: Schriftelijke vragen van de Lijst Brunssum Lokaal inzake de geluidoverlast rondom 
het Limburgia plein 
 
 
Geacht college, 
 
Inleidende tekst:  
Onlangs schreven inwoners van en rondom het Limburgia plein de raad en het college een 
schrijven waarin men wederom vraagt voor steun inzake de geluidsoverlast van nabij 
gelegen USAG instellingen. Deze zaak loopt al maanden en met de zomer op komst en 
uitblijvende maatregelen, vrezen bewoners verstoring van het woongenot.  
 
Vraag 1: Gezien de uitgebreide mails die de inwoners overleggen zijn er diverse overleggen 
geweest zonder een resultaat dat bevredigend is. Hoe verklaart u dat en wie voert de regie 
in deze daar vergunningen een strikt regime kennen en handhaving dient te volgen bij 
overtredingen of het ontbreken van een vergunning. Hoe is de situatie aldaar in deze? 
 
Vraag 2: Zijn er geluidmetingen geweest zo niet waarom niet, zo ja door wie en met welk 
resultaat? Mogen de bewoners de metingen in deze inzien mits deze bestaan? 
 
Vraag 3: Zijn de USAG inrichtingen vergunning plichtig op onderdelen zoals geluid en welke 
vergunningen zijn dan verleend of ontbreken er vergunningen in deze? 
 
Vraag 4: wat heeft de gemeente in deze gedaan om de overlast te beëindigen? Waarom 
leidt dat niet tot resultaat en wat is  volgens u de route richting resultaat zodat de inwoners 
kunnen genieten net als in andere wijken van een fijne zomer?  
 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Servie L’ Espoir 
Lijst Brunssum Lokaal 

 

 


